
Årsmöte Mönsterås - Ålems Biodlareförening  
Tålebo, 2023-11-14 

 
Närvarande, enligt cirkulerad lista (18):  
Eskil Haglund, Weine Sjöberg, Heléne Wegnebring, Håkan Ekström, Hans Norberg, Tove 
Jonsson, Niclas Lingeskär, Åke Petersson, Pierre Sterckx, Helen Levin, Per Berg, Ronny 
Wegnebring, Mikael Ekström, Bo Eriksson, Dennis Isaksson, Bjarne Bodenholm, Joakim 
Juliusson, Jessica Svensson 
 
§1. Öppnande: Ordf. Eskil Haglund hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§2. Godkännande av dagordning: Föreslagen utskickad inbjudan och dagordning godkändes! 
 
§3. Mötesfunktionärer: Eskil Haglund valdes till mötesordförande och Mikael Ekström till 
sekreterare för mötet. En närvarolista skickades runt (enligt ovan dvs 18 personer som deltog 
på årets årsmöte). Jessica Svensson och Tove Jonsson valdes att tillsammans med ordf. justera 
protokollet. 
 
§4. Verksamhetsberättelse:  
Ordförande berättade om några delar från föreningens verksamhetsår: Vi är 50 medlemmar, 
varav 9 familjemedlemmar. 21 rapporter har inkommit med ca 7 ton honung producerad och 
177 samhällen totalt.  
 
Vi har framför allt annars mest samlats runt bigården och gjort drottningodling under 
säsongen. Vi fick 4x20 larver, med 41 kläckta och 34 blev äggläggande. 8 döda, 16 ”rymt” och 7 
är osäkra.  
 
Burklagret är för närvarande 45 flak med 500g burkar och 24 kartonger, samt 80 flak med 
700g burkar och 12 kartonger. Vi hade en avslutningsfest vid sista tillfället när vi träffades vid 
bigården för säsongen.  
 
§5. Rapport från föreningsbigården:  
18 sammankomster vid bigården blev det mellan maj och augusti. Det är ett snitt på 10,5 
personer vid varje tillfälle. Honungsskörden från bigården blev i år 289kg vilket ger ett snitt på 
57,8kg. Det finns just nu 5 hinkar av föreningshonung kvar. Vi har som föregående år invintrat 
5 samhällen även i år och startat upp den digitala kupan som Distriktet äger. Vi haft ett möte 
runt den digitala kupan med inbjudna från distriktet. Först var vi vid bigården och sedan var 
det en presentation av Mikael vid Tålebo gamla skola. Det var hela 23 närvarande och kul och 
intressant diskussioner.    
 
§6. Kassarapport: Enligt bokföringen för perioden 2022-11-01 till 2023-10-31 så har vi haft 

intäkter på 57.352 SEK och kostnader på 64.209 SEK medförande ett resultat på -6.857 SEK. 

Med hänsyn taget till lagerförändring av burkar mm så ger det ett resultat på 8.750 SEK. 

Tillgångarna 2023-10-31 på bankkonton är 53.235 SEK och och lagervärdet av burkar mm är 

21.009 SEK. Inga skulder finns. 



§7. Beslut om ansvarsfrihet: Efter revisorernas berättelse och på revisorns fråga beviljades 
styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret. Kommentar från Revisorn är att Ordförande inte 
ska justera styrelsens protokoll, och att det bör hanteras av separat justerare.  
 
§8. Valberedningens förslag på funktionärer: Förslag är omval på alla poster! Inga förslag på 
nya funktionärer har inkommit och inga har velat avsluta sina uppdrag.  
 
§9. Val av styrelse: Följande valdes - Ordf.: Eskil Haglund (1 år), v.ordf. Weine Sjöberg (2 år), 
Sekreterare Mikael Ekström (2 år), Kassör Pierre Sterckx (1 år), Ledamot Helen Nyman (1 år). 
 
Nytt för i år är att Årsmötet bestämde att från och med i år välja styrelsens ledamöter på 
antingen 1 eller 2 år (se ovan).  
 
§10. VaI av revisorer: Per Bergh och Ronny Wegnebring omvaldes, med Anders Norberg som 
suppleant. 
 
§11. Val av administratör för medlemssystemet: Ordförande omvald! 
 
§12. Val av kontaktperson gällande information från Förbundet: Ordförande och Sekreterare 
omvalda! 
 
§13. Val av ombud till distriktets årsmöte:  
Biodlardistriktets årsmöte blir den 10 februari 2024. Till att representera föreningen vid 
Distriktets årsmöte valdes Tove Jonsson och Eskil Haglund, med Weine Sjöberg som suppleant.  
 
Samt mötet valde Eskil Haglund och Weine Sjöberg som representanter (2 från varje förening) 
till ett samverkansmöte onsdagen den 6 december klockan 18:00, i Tålebo gamla skola. 
 
§14. Val av Utbildningssamordnare: Omval av Weine Sjöberg 
 
§15. Val av Kvalitetssamordnare: Omval av Per Bergh 
 
§16. Val av Avelssamordnare: Såsom förra året så valdes styrelsen (vi hjälps åt vid bigården) 
 
§17. Val av Bihälsosamordnare och Svärmansvarig: Olov Karlgren valdes till 
Bihälsosamordnare, och Per Bergh som Svärmansvarig, tillsammans med Helena Levin som 
”lärling”. Per Bergh involverar Helena vid ev. svärmrapporteringar.  
 
§18. Val av föreningens Hemsideansvarige: Omval av Mikael Ekström 
 
§19. Val av Näringsbiodlingssamordnare: Såsom förra året så valdes styrelsen att hantera 
denna roll.  
 
§20. Val av honungsbedömningskommité: Per Bergh ordf., Jessica Svensson, Ida O’toole, 
Pierre Sterckx och Anders Norberg omvaldes till bedömningskommitté, med Mikael Ekström 
som sekreterare.  
 



§21 Val av valberedning (3st, varav en sammankallande): Jessica Svensson, Niclas Lingeskär 
och Anders Norberg omvaldes till valberedning. Med Anders som sammankallande.  
 
§22. Beslut om Årsavgift: Den del av medlemsavgiften till SBR, som skall tillfalla 
lokalföreningen, valdes av årsmötet att vara oförändrad även för 2025 dvs (medlem 40kr, 
familjemedlem 0kr, juniormedlem 0kr, vänmedlem 40 kr) 
 
§23. Information och beslut om föreningsbigården sommaren 2024: Vi valde att fortsätta 
med samma upplägg som tidigare år. Ordförande utgår från en gammal lista och gör en ny för 
2024. Notera att man får själv byta med någon annan, om man inte kan. Vi bör försöka få med 
en del nya medlemmar in i listan, som kan blandas med lite mera erfarna.  
 
§24. lnfo från distriktet: Per Bergh informerade lite om vad som händer inom Distriktet och 
uppmanade medlemmarna att ge Eskil och Weine info om aktiviteter som man vill att 
distriktet ska utföra. Distriktet har haft en del aktiviteter under året, såsom med Petra från 
Blekinge som jobbar med sorthonung. Per nämnde att det har varit lite besvärligt med ansvar 
för distriktsbigården, med att den är ”på rull igen”. 5 samhällen finns där. Det är bland annat 
avelsbigård som man kan åka till och ”larva om” från. Mer info från Distriktet kommer 
kontinuerligt framöver!   
 
§25. lnfo leveranser till Mantorp: Ordförande informerade om att ”det finns hopp” om att 
leveranser kommer att starta upp igen. Mantorp kikar på (försöker etablera) export av svensk 
honung, eftersom vi är erkända för fin kvalitet. Finns dock fortfarande stort lager...  
 
§26. Övriga frågor...  

1. Kursverksamheten: Weine informerade om att han räknar med att starta en till 
nybörjarkurs i februari (måndagar). Sprid gärna info om detta! Behöver vara minst 3 
närvarande vid varje tillfälle.   
 

2. Kommunikation till medlemmarna: Informerades om processen för föreningens 
informationsutskick, via förbundets e-mailtjänst.  
 
Beslutades därefter om att Ordförande och Sekreterare är de som har rättigheter att 
skicka ut information från föreningen, och att Ordförande är Föreningens ”ansvarig 
utgivare”.  
 
Beslutades att Styrelsen involveras vid ev. bedömning av material som kan vara 
diskuterbart/omdiskuterat, och om det ska skickas ut. Annars så hanterar Ordförande 
och Sekreterare kvalitetskontrollen av utskicken löpande. Alla medlemmar som vill ha 
information utskickad behöver skicka in original (ej PDF’er!). Original  som kan ändras i. 
Eventuella föreslagna ändringar skickas sedan tillbaka till den som skickar in materialet, 
innan det skickas ut av Ordförande eller Sekreterare. Material kan vara inbjudningar, 
information om kurser, m.m.  
 

3. Ordförande uppmanades som en ny ”övrig punkt” att skicka ut mera info om slöjden 
och de aktiviteter som händer där, via SMS-chatten. Och att SMS-chatten är en bra 



kanal för individuella medlemmar att använda för egna utskick eller frågor.  
 

4. Informerades om att Föreningen finansiellt har bidragit med en lite summa till 
fläktsystemet i slöjdlokalen (se styrelsemötesprotokollet)  

 
§27. Mötets avslutning: Ordförande tackade för visat intresse och inbjöd till kaffe och 
smörgåstårta, samt avslutade mötet.  
 
Final av honungsbedömningen: Under smörgåstårta / fikat så fick alla provsmaka de tre 
burkar som honungsbedömningskommittén har tagit ut som de tre bästa och därefter mha av 
handuppräckning rösta på den som man ansåg bäst!  
 
Vinnare blev Mikael Ekström (7 röster), tvåa Ronny Wegnebring (4 röster) och trea Berg Bergh 
(3 röster). Per Bergh berättade även lite om de nya regler som man använt i år och 
uppmanade alla att skicka synpunkter till Per om hur bedömningen går till, och delade sedan 
även ut Kvalitetsintyg till de som godkänts!  
 
Tack alla för en riktigt trevlig kväll!  
 
Vid pennan:     Ordförande: 
Mikael Ekström     Eskil Haglund 
    

 
 
Justeras:     Justeras:  
Tove Jonsson    Jessica Svensson 
 
 


